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PROTOKÓŁ   Nr XXX/2020 

z XXX Sesji Rady Gminy w Radziejowicach odbytej 

w dniu 30.11.2020 rok, w trybie zdalnym  

Sesja rozpoczęła się o godz. 16:40 i trwała do godz. 19:40. 

Obecni na posiedzeniu radni oraz pracownicy urzędu wg załączonej listy obecności.  

   

Punkt 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka otworzyła XXX Sesję Rady Gminy 

Radziejowice VIII kadencji i powitała Panią Wójt Urszulę Ciężką, Zastępcę Wójta Gminy 

Artura Jankowskiego, Sekretarz Gminy Wiolettę Micewicz, radnych i pracowników Urzędu 

Gminy.  

Następnie stwierdziła prawomocność obrad, gdyż na 14 radnych obecnych było 11. 

 

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła proponowany porządek obrad 

Sesji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Sesji RG Nr XXIX/2020.  

4. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Radziejowice obejmującego fragmenty miejscowości Kuklówka 

Radziejowicka oraz Budy Józefowskie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radziejowice.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 

2020 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Radziejowice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, na  2021 rok.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego w nieruchomości  położonej przy  ul. Słonecznej 2 w  

Radziejowicach na okres łączny powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym  z 

dotychczasowym najemcą. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 
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zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie stawki ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od nieruchomości na której znajduje się domek letniskowy lub 

od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o 

określonej pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych na terenie 

nieruchomości. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/175/2020 z dnia 9 marca 2020 

roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Radziejowice, udostępnionych dla operatorów i 

przewoźników oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Radziejowice.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy Radziejowice. 

16. Analiza oświadczeń majątkowych za 2019r.  

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Sprawy różne. 

19. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka w związku z ustaleniami Komisji Wspólnej 

w dniu 23.11.2020r. zaproponowała zdjęcie z proponowanego porządku obrad Sesji Rady 

Gminy punktu 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu lokalu użytkowego w nieruchomości  położonej przy  ul. Słonecznej 2 w  

Radziejowicach na okres łączny powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym  z dotychczasowym 

najemcą, poddając wniosek pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 11 radnych: 

- 10 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Radosław Kuziemski, Grażyna 

Górka, Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska, Barbara Michałowska, Ewa Stępień, Urszula 

Matusiak, Paweł Dymecki) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (radny: Marcin Soból) 

Wniosek zatwierdzono  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła porządek obrad ze zmianą i 

poddała go pod głosowanie.  

W wyniku głosowania, przy obecności 11 radnych: 

- 11 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Soból, Radosław Kuziemski, 

Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska, Barbara Michałowska, Ewa Stępień, 

Urszula Matusiak, Paweł Dymecki) 

Porządek obrad ze zmiana zatwierdzono  

Porządek obrad ze zmianami przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu Sesji RG Nr XXIX/2020.  

4. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie pomiędzy Sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Radziejowice obejmującego fragmenty miejscowości Kuklówka 

Radziejowicka oraz Budy Józefowskie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Radziejowice.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 

2020 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Radziejowice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa art. 

3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, na  2021 rok.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stawki ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od nieruchomości na której znajduje się domek letniskowy lub 

od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o 

określonej pojemności, przeznaczony do zbierania odpadów komunalnych na terenie 

nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/175/2020 z dnia 9 marca 2020 

roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Radziejowice, udostępnionych dla operatorów i 

przewoźników oraz określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Radziejowice.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy Radziejowice. 

15. Analiza oświadczeń majątkowych za 2019r.  

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie obrad. 

 

Do spotkania dołączył radny Bogdan Kowalski (12 radnych). 

 

Punkt 3 
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Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka powiedziała, że w projekcie protokołu z 

ostatniej Sesji Rady Gminy zastąpiono słowo odczytała projekt uchwały na przedstawiła 

projekt uchwały, ponieważ nie wszystkie były odczytywane. Ponadto do protokołu XXIX/2020 

nie wpłynęło więcej uwag, więc poddała go pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 

- 12 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Bogdan Kowalski, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska, Barbara 

Michałowska, Ewa Stępień, Urszula Matusiak, Paweł Dymecki) 

Protokół nr XXIX/2020 zatwierdzono  

 

Punkt 4 

Pani Wójt Urszula Ciężka przedstawiła informację z pracy w okresie pomiędzy Sesjami, 

które dotyczyły między innymi: 

1. W związku z wygaśnięciem mandatu radnego śp. Zdzisława Madejczyka, Wojewoda 

Mazowiecki zarządził  wybory uzupełniające do Rady Gminy na dzień 24.01.2021r. – w okręgu 

wyborczy nr 11,   

2. Informacji dotyczącej Spisu Rolnego, który   kończy się w dniu dzisiejszym: 

Podziękowała wszystkim tym, którzy w jakikolwiek sposób wspierali to przedsięwzięcie i 

przypominali rolnikom o obowiązku spisowym.  

Na terenie Gminy Radziejowice do spisania było  405 gospodarstw. Spis zrealizowano kilkoma 

metodami: 

-z samospisu przez internet skorzystało w naszej gminie 45 gospodarzy, 

- rachmistrz i ankieterzy z GUS spisali 335 gospodarstw. 

Łącznie spisało się 380 gospodarstwa, co stanowi prawie 93,83% wszystkich wytypowanych 

do spisu gospodarstw z terenu Gminy Radziejowice. Z niektórymi użytkownikami gospodarstw 

nie udało się niestety skontaktować.  

Dziękuję pracownikom Gminnego Biura Spisowego na czele z Koordynatorem Panią Wiolettą 

Micewicz za nadzór i współpracę z GUS, rachmistrzowi spisowemu Pani Justynie 

Klimaszewskiej za rzetelne wykonywanie swoich obowiązków, a przede wszystkim dziękuję 

rolnikom, którzy chętnie współpracowali z rachmistrzem i udzielali odpowiedzi na pytania 

dotyczące swoich gospodarstw. 

Wiosną przyszłego roku czeka nas Narodowy Spis Powszechny Ludności i Mieszkań. Jest to 

kolejne duże przedsięwzięcie, które będzie realizowane m.in. na terenie Gminy Radziejowice. 

Obecnie pracownicy urzędy pracują nad aktualizacją baz danych, które zostaną wykorzystane 

do przygotowania formularzy spisowych,  

3. W dniu 4.11.2020r. Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Żyrardowie udzielił 

Gminie Radziejowice pozwolenia na użytkowanie budynku przedszkola z wewnętrzną 

instalacją gazową wraz z niezbędną infrastrukturą zewnętrzną tj. placem zabaw, parkingiem na 

19 miejsc postojowych, zlokalizowanego w miejscowości Radziejowice, 
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4. Informacji z otwarcia ofert w postępowaniu na” Odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z nieruchomości na terenie gminy Radziejowice, na których zamieszkują 

mieszkańcy” w którym brały udział dwie firmy Eko-Hetman z Nadarzyna oraz PreZero Service 

Centrum z Kutna, niewielką przewagą wygrała tańsza firma Eko Hetman. 

5. Pozyskanego grantu w wysokości 54.690,43 zł. W ramach projektu „Zdalna Szkoła +” dzięki 

przyznanym środkom do szkół w Kuklówce, Radziejowicach oraz Korytowie A trafił nowy 

sprzęt , który zaspokoi potrzeby kolejnych uczniów i nauczycieli.  W ramach dofinansowania 

zostały zakupione wysokiej jakości tablety i laptopy, a także dwie kamery. Projekt jest 

realizowany w ramach  Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020. 

6. Podpisanej umowy o dofinansowanie Projektu E-usługi dla Gminy Radziejowice, 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Osi 

Priorytetowej II, Wzrost e-potencjału Mazowsza” Działanie 2.1 „E-usługi”, Poddziałanie 2.1.1 

E-usługi dla Mazowsza” Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Mazowieckiego na lata 2014-2020 w wysokości 1 167.165,60zł 

Realizacja projektu pozwoli m. in. na uruchomienie dla każdej chętnej osoby zamieszkującej 

na terenie gminy - indywidualnego konta klienta dzięki któremu możliwe będzie uzyskanie 

dostępu do informacji np. o stanie zobowiązań finansowych, zaległości lub nadpłat, podatków, 

opłaty za śmieci, opłaty za wodę i ścieki. W ramach systemu mieszkaniec będzie miał 

możliwość uruchomienia własnych powiadomień sms przypominających mu o zbliżających się 

terminach płatności czy terminach odbioru śmieci. 

Ponadto uruchomienie systemu pozwoli na realizację dużej części spraw za pomocą 

nowoczesnych narzędzi informatycznych (składanie deklaracji, wniosków, dokonywanie 

opłat), bez konieczności osobistej wizyty w urzędzie wyłącznie przy użyciu domowego 

komputera z dostępem do Internetu lub smartfona (projekt zakłada udostępnienie mieszkańcom 

specjalnie napisanej aplikacji na system Android oraz systemem iOS). 

Duża część zaproponowanych przez Gminę rozwiązań ma na celu usprawnienie komunikacji 

pomiędzy gminnymi placówkami edukacyjnymi, a rodzicami. Planowane jest m.in. wdrożenie 

systemu monitoringu pobytu dziecka w placówkach przedszkolnych (ewidencja pobytu, 

kontrola czasu pobytu), uruchomienie systemu umożliwiającego płatności on–line za 

wyżywienie dzieci w szkołach i przedszkolach, informowanie o nieobecności dziecka, oraz 

wszelkich innych opłat związanych z publicznymi szkołami podstawowymi i przedszkolami. 

Także procedury związane z naborami dzieci do przedszkoli oraz szkół zyskają wsparcie w 

postaci systemu informatycznego E-nabory. 

6. Rozstrzygnięcia konkursu Społecznicy, dobrodzieje ziemi żyrardowskiej 2020, celem 

konkursu była promocja pozytywnych działań i postaw realizowanych bezinteresownie przez 

pojedyncze osoby, organizacje, firmy wspierające dobroczynność. 

W miesiącu listopadzie został ogłoszony konkurs dla osób, organizacji i firm zaangażowanych 

społecznie zorganizowany przez Żyrardowską Federację Organizacji Społecznych 
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“DZIAŁAJ.MY” Spośród zgłoszonych nominacji, specjalnie powołana kapituła, przyznała 

nagrody Dobrodzieja Ziemi Żyrardowskiej. 

Celem konkursu była promocja pozytywnych działań społecznych realizowanych przez 

pojedyncze osoby, lokalne organizacje i firmy wspierające dobroczynność. 

Ogłoszenie wyników konkursu odbyło się podczas Gali Społecznika Roku Ziemi 

Żyrardowskiej, która w formie online odbyła się 28 listopada 2020 r. 

W czterech kategoriach: 

• Wolontariusz Roku 

• Społecznik (Lider) Roku  

• Organizacja Społeczna Roku 

• Firma Społecznie Zaangażowana Roku  

Nagrodzonym życzymy dalszych sukcesów w realizacji projektów i pracy na rzecz 

społeczności lokalnej. 

Podczas uroczystej Gali podsumowany został także projekt realizowany przez Żyrardowską 

Federację Organizacji Społecznych DziałajMy , dotyczący motywacji społeczniczek i 

społeczników pod nazwą SMS. 

Gala i projekt realizowane są w ramach projektu finansowanego przez Narodowy Instytut 

Wolności – Centrum Rozwoju Społeczeństwa Obywatelskiego w ramach Programu Fundusz 

Inicjatyw Obywatelskich na lata 2014-2020. 

Wyróżnienia z Gminy Radziejowice  otrzymali jako społecznik roku p. Marek Leja, 

pośmiertnie Śp. Zdzisław Madejczyk oraz Fundacja Lwów i Kresy Południowo-Wschodnie 

oraz firma Ekonip,  

Następnie Pani Wójt Urszula Ciężka nawiązała do wypowiedzi Przewodniczącej Rady 

Rodziców Szkoły Podstawowej w Radziejowicach podczas Sesji Rady Gminy XXIX dnia 

26.10.2020r. W imieniu Zespołu ds. Oświaty, w imieniu pracowników urzędu powiedziała, że 

zabolała ich wypowiedź dotycząca wniosku o dofinansowanie zakupu przez Radę Rodziców 

książek dla uczniów w/w szkoły.  Organ prowadzący dostrzega ważną rolę Rady Rodziców w 

każdej placówce szkolnej Gminy Radziejowice.  

W wypowiedzi Przewodniczącej Rady Rodziców padały m.in. stwierdzenia: 

„…od lat rodzice mają żal że wyciągając rękę do gminy nie dostają wsparcia od gminy, od 

organów zarządzających…” 

„…rodzice mają  poczucie że to oni za wszystko płacą, a od gminy i tak nic nie dostają…” 

„…od kilkunastu lat inicjatywy są po jednej stronie…tylko po stronie rodziców” 
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Od lat dokładamy wszelkich starań aby dzieci z naszej gminy wiejskiej nie posiadały braków 

edukacyjnych ani kompleksów w konfrontacji z dziećmi z dużych miast.  

Budżet na oświatę     rok 2020   rok 2019 

Dochody (subwencje, dotacje)   7.793.108,00   7.556.692,18 

Wydatki (bez inwestycji)   15.358.535,35   12.304.343,19 

Z budżetu gminy należy dołożyć   6.471.640,66   3.974.733,12 

Inwestycje + wydatki    2.782.000,00   7.509.372,94 

Przy dużym zaangażowaniu pracowników Zespołu ds. Oświaty oraz Urzędu Gminy poprzez 

aplikowanie w różnych konkursach i programach Rządowych gmina pozyskuje finansowanie i 

realizuje projekty dzięki którym uzupełniana jest baza pomocy dydaktycznych, ułatwiająca 

nauczycielom prowadzenie zajęć, a także możliwość podwyższania kwalifikacji zawodowych 

nauczycieli poprzez udział w szkoleniach projektowych, w latach 2013-2020 jest to kwota 

3.397.396,73.  

Zabolała również wypowiedź Przewodniczącej Rady Rodziców 

„…my jako rodzice finansujemy dzieciom nagrody to jest nasza dobra wola to jest wręcz trudno 

żeby bez tego dzieciaki zakończyły rok…” 

…Byłoby nam wstyd i byłoby nam przykro żeby nasze dzieciaki  nie dostawały tych nagród bo 

do tej pory ani dyrekcja , ani rada , ani urząd, ani oświata , żaden organ zarządzający nie  był 

tak łaskawy żeby wyjść z inicjatywą i żeby w budżecie szkoły np. zabukować czy zarezerwować 

te pieniądze…” 

W związku z powyższym należy poinformować że w budżecie każdej szkoły od zawsze 

znajdują się fundusze do dyspozycji dyrektora na zakup nagród książkowych, a w ostatnich 

latach 2013-2020  były nagrody i wyróżnienia zakupione i przyznane przez Wójta Gminy 

Radziejowice dla najlepszych uczniów, m.in. zegarki sportowe, wodoszczelne i odporne na 

wstrząsy Smartwatche, rożnej wielkości i mocy głośniki Bluetooth, kijki do Selfie, boomboxy, 

e-booki, słuchawki stereofoniczne do komputera, power banki, walizki turystyczne, śpiwory, 

portfele sportowe, torebki firmowe tzw. ’nerki’ i listonoszki, tablety, drukarki. 

W klasach I-III dla najlepszych uczniów z każdej klasy przyznawane były wyróżnienia. 

Wyróżnieni dostawali m,in. plecaki, zestawy malarskie, piórniki z wyposażeniem, zestawy gier 

edukacyjnych, głośniki bezprzewodowe Bluetooh. 

W ramach Lokalnego Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży na zakończenie 

roku szkolnego 2019/2020 Wójt Gminy Radziejowice przyznał uczniom jednorazowe 

stypendia: 

Klasy IV-VIII , 26 stypendiów w wysokości 250zł.  i 150 zł. wraz upominkami (komplety 

piśmiennicze) 

Klasy I-III – kolorowe plecaki z upominkami w środku.  
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Punkt 5  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Radziejowice obejmującego 

fragmenty miejscowości Kuklówka Radziejowicka oraz Budy Józefowskie. Dodała, że sprawa 

została omówiona na wspólnych Komisjach Rady.  

 Radna Jolanta Leczkowska zapytała czy komisja urbanistyczna wypowiedziała się w tej 

sprawie.  

Wójt Gminy Urszula Ciężka powiedziała, że komisja urbanistyczna zaopiniowała 

powyższy projekt miejscowego planu pozytywnie.  

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 

- 12 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Bogdan Kowalski, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska, Barbara 

Michałowska, Ewa Stępień, Urszula Matusiak, Paweł Dymecki) 

Uchwała zatwierdzono (uchwała Nr XXX/234/2020 w załączeniu) 

 

Punkt 6 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radziejowice. Dodała, że sprawa została 

omówiona na wspólnych Komisjach Rady. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 

- 12 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Bogdan Kowalski, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska, Barbara 

Michałowska, Ewa Stępień, Urszula Matusiak, Paweł Dymecki) 

Uchwała zatwierdzono (uchwała Nr XXX/235/2020 w załączeniu) 

 

Punkt 7  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej gminy Radziejowice na 2020 rok. Dodała, że sprawa została 

omówiona na wspólnych Komisjach Rady. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 
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- 12 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Bogdan Kowalski, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska, Barbara 

Michałowska, Ewa Stępień, Urszula Matusiak, Paweł Dymecki) 

Uchwała zatwierdzono (uchwała Nr XXX/236/2020 w załączeniu) 

 

Punkt 8 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Radziejowice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na  2021 rok. Dodała, że sprawa została 

omówiona na wspólnych Komisjach Rady. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 

- 12 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Bogdan Kowalski, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska, Barbara 

Michałowska, Ewa Stępień, Urszula Matusiak, Paweł Dymecki) 

Uchwała zatwierdzono (uchwała Nr XXX/237/2020 w załączeniu) 

 

Punkt 9 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki 

tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Dodała, że sprawa została omówiona na wspólnych Komisjach Rady. 

W dniu 31 marca 2019r. ukazało się obwieszczenie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego 

w sprawie przeciętnego miesięcznego dochodu rozporządzalnego na 1 osobę ogółem w 2019r., 

które wynosi 1819 zł. Zgodnie z art. 6kust. 2apkt 1 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach, stawka opłaty za  odpady z nieruchomości zamieszkałych zbierane w sposób 

selektywny nie może być wyższa niż 2 % przeciętnego miesięcznego dochodu 

rozporządzalnego na jedną osobę, w przypadku metody od liczby mieszkańców. Zatem 

maksymalna opłata może wynosić 36,38 zł. Zgodnie z ustawą, rada gminy ma obowiązek 

ustalić wyższe stawki, jeżeli odpady nie są zbierane i odbierane w sposób selektywny. W 

projekcie uchwały uwzględniono wymogi ustawowe, proponując dwukrotnie wyższą stawkę, 

jeżeli właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów komunalnych w 

sposób selektywny. Zgodnie z art. 6 r ust. 2 ustawy wpływy z opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi muszą pokrywać koszty funkcjonowania systemu gospodarowania  

odpadami komunalnymi, na które składają się m.in. koszty odbierania, transportu, zbierania, 
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odzysku i unieszkodliwiania odpadów komunalnych, tworzenia i utrzymywania punktów 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych, obsługa administracyjna systemu. Zgodnie z 

art. 6kust. 2 ustawy, rada gminy określając stawki opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, bierze pod uwagę powyższe koszty funkcjonowania systemu gospodarowania 

odpadami komunalnymi, a także liczbę mieszkańców zamieszkujących gminę oraz ilość 

wytwarzanych na terenie gminy odpadów komunalnych. Przy obowiązujących w obecnej 

chwili stawkach opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wpływy z opłat nie 

wystarczają do pokrycia kosztów funkcjonowania systemu. Konieczność podjęcia nowej 

uchwały wynika m.in. ze zwiększonych kosztów odbioru odpadów w związku z 

postępowaniem przeprowadzonym na odbiór odpadów komunalnych, wzrostem cen za 

zagospodarowanie odpadów w instalacjach komunalnych. Zgodnie z założeniami ustawy, 

system gospodarowania odpadami komunalnymi ma być systemem samofinansującym się. W 

związku z powyższym, w celu zapewnienia środków na jego prawidłowe funkcjonowanie 

konieczne jest takie ustalenie stawki, aby wystarczyła na realizację całości zadania. W celu 

ustalenia wysokości stawki opłaty na takim poziomie, który pozwoli na osiągnięcie wpływów 

w wysokości pozwalającej pokryć koszty funkcjonowania systemu, dokonano analizy 

aktualnych prognozowanych kosztów funkcjonowania systemu na terenie gminy Radziejowice 

w oparciu o dostępne dane i wykonane prognozy wymienionych wielkości. Na podstawie 

danych z roku 2020 r. miesięczny koszt odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych, 

utrzymania Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych z terenu gminy 

Radziejowice 219.165,70 zł., bez uwzględnienia kosztów obsługi systemu. Przeliczając te 

koszty na liczbę mieszkańców (5698 wg meldunków), stawka opłaty kształtuje się w wysokości 

38,46 zł. W dniu 10.11.2020r. dokonano otwarcia ofert w przetargu nieograniczonym na odbiór 

i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości na terenie Gminy Radziejowice, 

na których zamieszkują mieszkańcy. Najkorzystniejsza oferta opiewała na kwotę                                           

2 424 608,03 zł., co daje stawkę na mieszkańca w skali miesiąca w wysokości 35,46 zł. Zgodnie 

z obowiązującymi przepisami Rada Gminy nie może ustalić wyższej stawki niż 36,38 zł. 

Różnica pomiędzy stawką 35,46 zł a stawką 36,38 zł. Wynosi 0,92 zł. i będzie przeznaczona 

na pokrycie kosztów utrzymania Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych  z 

terenu gminy Radziejowice oraz koszty obsługi systemu. Ustawodawca nakazując określić 

wielkość zwolnienia kompostownikowego proporcjonalnie do zmniejszenia kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z gospodarstw domowych nie wskazał w jakiś sposób 

tę proporcję wyliczyć, co oznacza, że w tym zakresie pozostawiono pewną swobodę gminom. 

Na podstawie przeprowadzonej analizy  ilości odpadów odbieranych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych za okres I-X stwierdzono, że ilość odpadów komunalnych z 

gospodarstw domowych wyniosła 1415,71 Mg a ilość bioodpadów 251,25Mg,co stanowi 

17,75%. Proponuje się wielkość zwolnienia w wysokości 20% od kwoty opłaty w wysokości 

36,38 zł.  

 Radny Paweł Dymecki powiedział, że bonifikata za kompostowanie odpadów jest 

dobrym pomysłem, natomiast należy się zastanowić czy stawka musi być maksymalna, 

ponieważ ogólnie jest obniżka kosztów. Należy także wspomnieć, że zwiększyła się liczba 

odbiorców. Więc można by było zastanowić się nad pozostawieniem stawki ubiegłorocznej.  
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 Zastępca Wójta Artur Jankowski stwierdził, że nie można powiedzieć, że  koszty są 

niższe, przy wzrastającej ilości odpadów z roku na rok. Następnie przypomniała sposób 

wyliczenia stawki za odbiór odpadów.  

Radny Paweł Dymecki powiedział, że  ilość mieszkańców się zwiększa ale w 

wyliczeniach braliśmy pod uwagę, że  na jednego mieszkańca oddajemy mniej śmieci .  

Radna Jolanta Leczkowska poinformowała, że wspólnie z radną Ewą Stępień dokonały 

porównania wyliczenia stawki biorąc pod uwagę obie firmy.  

Radna Ewa Stępień stwierdziła, że wybierając ofertę firmy z Kutna, droższą o 85.000,00 

zł., przy założeniu, że: 

1. zostanie przyjęta stawka opłaty 29,10 zł.  dla właścicieli nieruchomości którzy 

kompostują odpady biodegradowalne 

2. 50% mieszkańców zadeklaruje, że będzie kompostować odpady biodegradowalne 

Gmina zaoszczędzi 250.000,00 zł. i z tej kwoty będzie można pokryć kwotę 85.000,00 zł.  

Radna Jolanta Leczkowska dodała, że w całym powiecie żyrardowskim nasze stawki są 

najwyższe.  Dodała, że w innych gminach instytucje, szkoły, parafia itp. są rozliczane odrębnie. 

Odbiór śmieci odbywał się w sposób kontrolowany. Dlatego też należałoby to dokładniej 

przeanalizować.  

Radna Urszula Matusiak przypomniała, że wybór ofert przetargowych odbywa  się 

zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych i poprosiła pana Wójta o przybliżenie zapisów 

ustawy.   

Zastępca Wójta Artur Jankowski podkreślił, że zgodnie z ustawą prawo zamówień 

publicznych nie ma żadnej możliwości prawnej wyboru w przetargu nieograniczonym oferty 

która jest druga w kolejności, w momencie gdy oferta pierwsza spełnia wszystkie warunki 

udziału w postepowaniu.  

Radna Ewa Stępień stwierdziła, że można unieważnić przetarg i ogłosić go ponownie, 

co dało by możliwość na zmianę firmy. 

Zastępca Wójta Artur Jankowski powiedział, że jedyną przesłanką na unieważnienie 

przetargu jest brak środków w budżecie na zrealizowanie danego zamówienia publicznego. 

Udzielenia zamówienia z wolnej ręki budzi wątpliwości i niesie za sobą ryzyko, gdyż nie 

wiadomo jaki  będzie efekt końcowy. Na komisji nie było głosowania żadnego wniosku o 

unieważnienie przetargu, i o przygotowaniu procedur tymczasowych.  

  Kierownik Hanna Kaniewska złożyła informację w zakresie funkcjonowania  Punktu 

Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych z terenu gminy Radziejowice oraz 

monitoringu i działalności firmy Eko Hetman. Poinformowała, że od mieszkańców gminy 

Radziejowice na PSZKOK w Słabomierzu przyjmowane są odpady komunalne nieodpłatnie, 

za okazaniem dokumentu potwierdzającego  wnoszenie aktualnych opłat za odbiór odpadów 

komunalnych.  Nie są przyjmowane odpady zmieszane, ani biodegradowalne.  Jest limit na 

odpady m.in. budowlane , opony.  
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Następnie poinformowała, że ogółem było 7 reklamacji na wykonywaną usługę odbioru 

odpadów komunalnych, w tym 3 uzasadnione. Trasy przewozowe są monitorowane. Do faktur 

są dostarczone kwity wagowe. Rozliczenia budynków użyteczności publicznej w naszej gminie  

również jest realizowane odrębnie.  

Radny Mieczysław Bielak stwierdził, że należy być ostrożnym co do drugiej firmy z 

przetargu, ponieważ do końca nie wiadomo na jakim poziomie świadczy swoje usługi.  

Zastępca Wójta Artur Jankowski przedstawił ilość odbieranych odpadów komunalnych 

z roku 2019 w porównaniu z rokiem bieżącym, biorąc pod uwagę pierwszych 10- miesięcy: rok 

2019 – odebrano  1157 ton odpadów komunalnych, w 2020 roku  – 1415 ton odpadów, co 

stanowi w roku 2019 - 233 kg/osobę, a w roku 2020 – 248kg/os. Zwiększona liczba 

mieszkańców nie powoduje obniżenia kosztów systemu gospodarki odpadami.  

Radny Paweł Dymecki poprosił o informację ile było oddanych  bioodpadów w 

powyższym okresie. 

Zastępca Wójta Artur Jankowski poinformował, że w roku 2020 było to - 251 ton, a w 

2019  roku  - 45 ton. Różnica  wynosi 206 ton.  

Radna Jolanta Leczkowska powiedziała, że  jeśli będą kompostowniki, to również tonaż 

odpadów się zmniejszy. 

 Zastępca Wójta Artur Jankowski poinformował, że jeśli system by się samofinansował 

pozostałe środki finansowe, można by było przeznaczyć na  inne zadania takie jak drogi , czy 

oświetlenie.  

Kierownik Hanna Kaniewska dodała, że Regionalna Izba Obrachunkowa nie zaopiniuje 

pozytywnie uchwały, która zakłada niższe stawki niż dopuszcza ustawa, jeśli system nie będzie 

się samofinansował. 

Radny Bogdan Kowalski poinformował, że odbiór odpadów w ostatnim czasie w 

Budach Józefowskich rozpoczynał się przed godziną 7:30, co było niezgodne z umową, 

również był problem terminowości odbioru odpadów. Dla pełnego zobrazowania należy 

porównać ceny jednostkowe poszczególnych frakcji.  

Zastępca Wójta Artur Jankowski poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisji 

było  przedstawiane  porównanie  cen jednostkowych frakcji  za 1 MG. Ceny kształtują się na 

podobnym poziomie.  

Kierownik Hanna Kaniewska poinformowała, że w ostatnim czasie nie wpłynęły  żadne 

reklamacje z Bud Józefowskich nt. odbioru odpadów komunalnych.  

 Radna Jolanta Leczkowska zwróciła uwagę, że w ubiegłym roku były wykonane 

zestawienia ilości odbierania odpadów komunalnych z każdej miejscowości z numerami.  

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przypomniała, że takie zestawienie było 

wykonane w ubiegłym roku, w związku ze złożoną interpelacją. 
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Radny Paweł Dymecki dodał, że chodziłoby o wykaz poszczególnych posesji z których 

są odbierane odpady.  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poprosiła o sprecyzowanie wyliczenia 

radnej Ewy Stępień.  

Radna Ewa Stępień powiedziała, że przy założeniu, że zostanie przyjęta stawka opłaty 

29,10 zł.  dla właścicieli nieruchomości którzy kompostują odpady biodegradowalne oraz, że 

50% mieszkańców zadeklaruje, że będzie kompostować odpady biodegradowalne Gmina 

zaoszczędzi 250.000,00 zł. i z tej kwoty będzie można pokryć kwotę 85.000,00 zł.  

 Radna Urszula Matusiak stwierdziła, że należy wszystkie uwagi wziąć na przyszłość 

pod uwagę, gdyż wszystkim zależy nad tym aby ceny za śmieci były jak najniższe.  

Do spotkania dołączył radny Marcin Mrówczyński (13 radnych). 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały.  

W wyniku głosowania, przy obecności 12 radnych: 

- 9 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Barbara Michałowska, Urszula 

Matusiak) 

- 4 głosami „przeciw” (radni: Bogdan Kowalski, Jolanta Leczkowska, Ewa Stępień, Paweł 

Dymecki) 

Uchwała zatwierdzono (uchwała Nr XXX/238/2020 w załączeniu) 

 

Punkt 10 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

stawki ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od nieruchomości 

na której znajduje się domek letniskowy lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe. Dodała, że sprawa została omówiona na wspólnych Komisjach 

Rady. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały 

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 13 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Bogdan Kowalski, Marcin 

Mrówczyński, Marcin Soból, Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, 

Jolanta Leczkowska, Barbara Michałowska, Ewa Stępień, Urszula Matusiak, Paweł Dymecki) 

Uchwała zatwierdzono (uchwała Nr XXX/239/2020 w załączeniu) 
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Punkt 11 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony do 

zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały 

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 13 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Bogdan Kowalski, Marcin 

Mrówczyński, Marcin Soból, Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, 

Jolanta Leczkowska, Barbara Michałowska, Ewa Stępień, Urszula Matusiak, Paweł Dymecki) 

Uchwała zatwierdzono (uchwała Nr XXX/240/2020 w załączeniu) 

 

Punkt 12 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXIII/175/2020 z dnia 9 marca 2020 roku w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Radziejowice, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz określenia warunków i 

zasad korzystania z tych przystanków. Dodała, że sprawa została omówiona na wspólnych 

Komisjach Rady. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały 

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 13 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Bogdan Kowalski, Marcin 

Mrówczyński, Marcin Soból, Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, 

Jolanta Leczkowska, Barbara Michałowska, Ewa Stępień, Urszula Matusiak, Paweł Dymecki) 

Uchwała zatwierdzono (uchwała Nr XXX/241/2020 w załączeniu) 

 

Punkt 13  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uzupełnienia składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Radziejowice. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały 

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 12 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Bogdan Kowalski, Marcin 

Mrówczyński, Marcin Soból, Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, 

Jolanta Leczkowska, Barbara Michałowska, Ewa Stępień, Urszula Matusiak) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (radny: Paweł Dymecki) 
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Uchwała zatwierdzono (uchwała Nr XXX/242/2020 w załączeniu) 

 

Punkt 14  

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uzupełnienia składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Radziejowice. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka poddała pod głosowanie powyższy 

projekt uchwały 

W wyniku głosowania, przy obecności 13 radnych: 

- 12 głosami „za” (radni: Mieczysław Bielak, Marek Leja, Marcin Mrówczyński, Marcin Soból, 

Radosław Kuziemski, Grażyna Górka, Beata Trzaskowska, Jolanta Leczkowska, Barbara 

Michałowska, Ewa Stępień, Urszula Matusiak, Paweł Dymecki) 

- 1 głosem „wstrzymującym się” (radny: Bogdan Kowalski  ) 

Uchwała zatwierdzono (uchwała Nr XXX/243/2020 w załączeniu) 

 

Punkt 15 

 Pani Wójt Urszula Ciężka przedstawiła informację z analizy oświadczeń majątkowych 

składanych w roku 2020.  

 Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka przedstawiła informację dotyczącą 

analizy oświadczeń majątkowych składanych w roku 2020.  

 

Punkt 16 

Interpelacje i zapytania radnych są umieszczane w biuletynie informacji publicznej.   

 

Punkt 17 

Pani Hanna Gancarczyk odczytała swoje wystąpienie dotyczące wynajęcie pracowni 

malarskiej w Gminnym Centrum Kultury Powozownia w Radziejowicach. W podsumowaniu 

podkreśliła jak ważnym elementem jest rozwój kultury dla mieszkańców.  

Przewodnicząca Rady Gminy Radziejowice Grażyna Górka przypomniała, że  

Radni negatywnie zaopiniowali wystosowaną prośbę o nieodpłatne udostępnienie 

pracowni malarskiej w GCK Powozownia w Radziejowicach informując, że w Gminnym 

Centrum Kultury „Powozownia” funkcjonuje regulamin według, którego istnieje możliwość 

odpłatnego wynajmu sali na w/w warsztaty. Następnie podkreśliła jaki jest cel statutowy GCK 

Powozowni. Wyjaśniła, że w okresie pandemii nastąpiło zawieszenie zajęć, jak również 
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ogłaszany jest nabór na dyrektora tej jednostki. Następnie przedstawiła koszty zajęć malarskich 

prowadzonych w GCK Powozownia oraz wpływy z zajęć w latach 2018r, 2019r. oraz 2020r.  

Pani Hanna Gancarczyk podkreśliła jaka jest istota prowadzenia zajęć malarskich dla 

dzieci i młodzieży.  

 Przewodnicząca Rady Gminy Radziejowice Grażyna Górka  podkreśliła, że 

statutowym zadaniem Gminnego Centrum Powozownia jest zaspakajanie potrzeb 

mieszkańców gminy Radziejowice.  

Radna Jolanta Leczkowska stwierdziła, że w klubie Błękitni Korytów grają osoby  spoza 

gminy i również otrzymują dotacje z gminy.   

Przewodnicząca Rady Gminy Radziejowice Grażyna Górka poinformowała, że klub 

sportowy jest stowarzyszeniem i działa na innych zasadach, a Powozownia jest jednostką 

podległą.  

Radny Radosław Kuziemski powiedział , że w klubie Błękitni Korytów rodzice 

wpłacają dobrowolne składki.  

Radna Jolanta Leczkowska stwierdziła, że za zajęcia w Powozowni również są 

uiszczane opłaty. Nawiązała do realizacji zakupu 5  lamp solarnych w miejscowości Benenard, 

zwróciła uwagę na brak sfinalizowania sprawy budowy drogi z Puszczą Mariańską w ramach 

funduszu sołeckiego.   

Radny Mieczysław Bielak poprosił o informację dotyczącą inwestycji budowy 

Centralnej Magistrali Kolejowej na najbliższym posiedzeniu Komisji Rolnictwa.  

Wójt Gminy Urszula Ciężka poinformowała, że w sprawie budowy CMK jest 

przewidywana modernizacja torowisk i bardziej szczegółowa informacja zostanie 

przedstawiona na posiedzeniu komisji.   

Radny Paweł Dymecki zapytał gdzie byłyby odwożone odpady przez firmę z Kutna ? 

Zastępca Wójta Artur Jankowski poinformował, że w ofertach przetargowych została 

przedłożenia lokalizacji instalacji odwozu odpadów komunalnych z gminy Radziejowice przez 

obydwie firmy tj: 

Firma Eko Hetman  wskazała instalacje znajdujące się w Nadarzynie  PHU Nadarzyn,  

Eko Region Bełchatów, Instalacja Rawa Mazowiecka, Kompostownia Wołomin 

Kompostownia Międzyleś. 

Firma z Kutna wskazała instalacje  Kutno, Skierniewice, MPO Warszawa, MZO Wołomin.  

 Radny Paweł Dymecki zapytał o odbiór odpadów  z działek prowadzących działalność 

gospodarczą.  

 Kierownik Hanna Kaniewska odpowiedziała, że w nieruchomościach  tak zwanych  

mieszanych  powinny być zawarte dwie umowy i odrębne naliczanie opłat.  

Radny Paweł Dymecki poprosił o wykaz powyższych  nieruchomości.  
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Kierownik Hanna Kaniewska zostanie on udostępniony w miarę możliwości.  

Radny Paweł Dymecki poprosił o informację na temat włamania do Przedszkola jakie 

miało niedawno miejsce. 

Wójt Gminy Urszula Ciężka poinformowała, że aktualnie jest prowadzone dochodzenie 

w tej sprawie, i że włamanie dotyczyło starego budynku Przedszkola.  

Kierownik Hanna Kaniewska wskazała, że w biuletynie informacji publicznej w 

ogłoszeniu przetargowym dotyczącym odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych z 

terenu gminy Radziejowice w załączniku nr 8 umieszczony jest wykaz nieruchomości z których 

będą odbierane odpady. Są to adresy nieruchomości  - wykaz jest wygenerowany  z systemu.  

 

Punkt 18 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Grażyna Górka zamknęła  XXX Sesję VIII kadencji Rady 

Gminy Radziejowice.  

Protokołowała       Przewodnicząca Rady Gminy  

Anna Chadryś                                       Radziejowice 

                                                         Grażyna Górka 


